



Unicorn Class Newsletter June 2018

May passed so quickly. As the temperature gets warming in June I would like to remind all the parents to always have a spare T-shirt at the school as the kids in unicorn class love their exercise outside.

Song and dance

The songs this month can be a bit confusing for the kids this month as the first song about the sailor is a play on words between the words sea and see but I think the kids will find it a lot of fun. Our second song is a call back to one of our drama play songs.

Week 1: A sailor went to sea

Week 2: A sailor went to sea

Week 3: Skidamarik

Week 4: Skidamarik

Core Materials Spelling and Phonics class

In our phonics class we will still be working on long E at the beginning of the month and this will continue until the last week we will be talking about R sounds in the middle of words.

Reading

Next month will be another reading contest for Unicorn class and I am confident they will smash it out of the park for this one. The reading contest will be on the 22nd of June.

Week 1: Don't Be Late

Week 2: Make 10

Week 3: Reading contest preparation

Week 4: Mango, Mango

Math

We will be continuing the 4th book in the D series for math since we took a brief break for the play last month. The last week of June we will be able to start on our 5th and final book in the series.

Week 1: top and bottom related to perspective

Week 2: inside and outside in a relative space

Week 3: learning to recognize common properties and sets

Week 4: learning about numbers in different context

Thematic Studies

The thematic for this month will be Chinese culture week. We will have some exciting activities for the kids to enjoy.

Week 1: Dragon Boat Festival

Week 2: Dragon Boat Festival

Week 3: Chinese Culture Week

Week 4: Chinese Culture Week

Physical Education

The kids are having a lot of fun in P.E. class. We always start off with a fun run around the playground before our game/activity.

Week 1: Cat and Mouse

Week 2: Parachute Games

Week 3: Relay Race

Week 4: Jump Rope

Outdoor Play

All the kids are having lots of fun playing outside in our supervised playground with monkey and lion class.

I have high expectations for the reading contest this month and I look forward to seeing how much they have changed since the first reading contest and how confident they have become in their abilities.

I wish all the kids the best of luck and that they all have fun practicing their reading for the competition!

Teacher Mat



Unicorn Class Newsletter June 2018

親愛的家長：

五月份很快的就結束了，來到了六月，天氣越來越炎熱，我在這裡衷心的提醒家長們，雖然天氣很熱，但大部份的孩子對於戶外活動依舊熱愛，因此請每天在他的書包裡放置一件額外的上衣，以利隨時流汗可以更換。

歌謠律動方面

這個月的第一二週為相同的曲子，但我認為歌詞中 see 和 sea 可能會稍稍讓孩子感到疑惑，不過我相信孩子們也會慢慢從中發現樂趣，第二首曲子又回來我們其中一場戲劇的歌曲。

Week 1: A sailor went to sea

Week 2: A sailor went to sea

Week 3: Skidamarik

Week 4: Skidamarik

主教材方面

在我們的拼音課上,我們將仍然在月初進行長母音 E 的練習,這將持續到最後一個星期,我們再學習 R 的字母在單字中間如何發音。主教材的課程內容，每一課都有一個討論的主題和小故事，我將引導孩子們理解課本內容，並做討論。

閱讀方面

六月 22 日將舉行閱讀比賽，比賽規則我想大家應該已清楚，將從八本指定書中，在當天活動隨機挑選一本，讓孩子閱讀，我相信我們班孩子們平日的實力，也期許當天孩子們能大方上台讀出自己所學所知。

Week 1: Don't Be Late

Week 2: Make 10

Week 3: Reading contest preparation

Week 4: Mango, Mango

數學方面

上個月因為準備戲劇的活動，利用了二三堂數學課的時間練習，因此我們將繼續從第四本練習本開始，我們的進度。月底我們將進行第五本數學練習本，它也將是這學期的最後一本進度。

Week 1: top and bottom related to perspective

Week 2: inside and outside in a relative space

Week 3: learning to recognize common properties and sets

Week 4: learning about numbers in different context

主題活動方面

每個月都會指定一位外國老師計畫安排一個主題活動。這個月的主題是中國文化週。孩子們會有一些有趣的活動。

Week 1: 端午節

Week 2: 端午節

Week 3: 中國文化週

Week 4: 中國文化週

體能課方面

孩子們對於體能課一直都相當感興趣，我們仍維持在進行所有活動或遊戲前，先暖身並跑操場。

Week 1: 貓捉老鼠

Week 2: 氣球傘

Week 3: 接力大賽

Week 4: 跳繩

戶外活動方面

我們每天都有戶外活動時間，將會和獅子班、猴子班一起進行，除了可以讓孩子們盡情的奔跑外，還可以接觸不同班級的朋友喔！孩子們在戶外玩得很開心，而且他們總是很留意班上的孩子們是否有任何麻煩或受傷，這是我樂見的。

我對這個月的閱讀比賽有很高的期望,我期待看到自從第一次閱讀比賽以來,他們的變化有多大,他們對自己的能力有多麼自信。我祝所有的孩子們好運，他們對這次的閱讀比賽也充滿期待！

Teacher Matt